

Lonen per 1 januari 2026

MAANDLONEN **

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Schalen	A	B	C	D	E	F	G	H	I
erv jaar leeftijd									

Treden	12									5.791,70	extra treden ervaringstreden
	11					3.825,67	4.378,24	4.876,74	5.271,48	5.708,89	
	10					3.755,72	4.300,31	4.799,20	5.193,20	5.626,04	
	9				3.362,74	3.685,76	4.222,36	4.721,73	5.114,92	5.543,22	
	8				3.298,64	3.615,81	4.144,38	4.644,20	5.036,72	5.460,35	
	7		2.720,38	2.986,67	3.234,50	3.545,92	4.066,45	4.566,66	4.958,50	5.377,59	
	6		2.674,41	2.924,74	3.170,35	3.475,95	3.988,53	4.489,10	4.880,28	5.294,72	
	5		2.628,38	2.862,84	3.106,19	3.406,04	3.910,52	4.411,57	4.801,99	5.211,97	
	4		2.582,43	2.800,90	3.042,06	3.336,12	3.832,63	4.334,03	4.723,76	5.129,11	
	3	***	2.536,42	2.739,06	2.977,87	3.266,14	3.754,64	4.256,48	4.645,55	5.046,31	
	2	***	***	2.677,08	2.913,73	3.196,22	3.676,66	4.178,91	4.567,33	4.963,48	
	1	***	***	2.615,17	2.849,58	3.126,28	3.598,72	4.101,38	4.489,10	4.880,68	
	0 / vanaf 21 jr	***	***	2.553,25	2.785,45	3.056,39	3.520,76	4.023,86	4.410,86	4.797,80	

** De werknemer heeft minimaal recht op het wettelijk minimumloon

*** Vervallen

JEUGDTREDEN

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Zonder vakopleiding					Tijdens vakopleiding BBL		
Leeftijd	A	B	C	D	Tijdens opleiding niveau 1	Tijdens opleiding niveau 2	Met diploma niveau 2 of tijdens opleiding niveau 3
	20	2.227,94	2.352,77	2.516,97	2.763,33	2.285,23	2.341,93
	19	1.971,77	2.081,27	2.225,42	2.441,57	2.022,34	2.068,76
	18	1.707,53	1.801,31	1.924,70	2.109,74	1.754,32	1.795,56
	17	1.448,69	1.526,98	1.630,09	1.784,65	1.483,71	1.514,61
	16	1.248,53	1.314,93	1.402,27	1.533,33	1.277,50	1.316,15

Lonen per 1 januari 2026

MAANDLONEN **

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Schalen	A	B	C	D	E	F	G	H	I
erv jaar leeftijd									

Treden	12								5.791,70	extra treden ervaringstreden
	11				3.825,67	4.378,24	4.876,74	5.271,48	5.708,89	
	10				3.755,72	4.300,31	4.799,20	5.193,20	5.626,04	
	9			3.362,74	3.685,76	4.222,36	4.721,73	5.114,92	5.543,22	
	8			3.298,64	3.615,81	4.144,38	4.644,20	5.036,72	5.460,35	
	7	2.720,38	2.986,67	3.234,50	3.545,92	4.066,45	4.566,66	4.958,50	5.377,59	
	6	2.674,41	2.924,74	3.170,35	3.475,95	3.988,53	4.489,10	4.880,28	5.294,72	
	5	2.628,38	2.862,84	3.106,19	3.406,04	3.910,52	4.411,57	4.801,99	5.211,97	
	4	2.582,43	2.800,90	3.042,06	3.336,12	3.832,63	4.334,03	4.723,76	5.129,11	
	3	***	2.536,42	2.739,06	2.977,87	3.266,14	3.754,64	4.256,48	4.645,55	
	2	***	***	2.677,08	2.913,73	3.196,22	3.676,66	4.178,91	4.567,33	
	1	***	***	2.615,17	2.849,58	3.126,28	3.598,72	4.101,38	4.489,10	
	0 / vanaf 21 jr	***	***	2.553,25	2.785,45	3.056,39	3.520,76	4.023,86	4.410,86	

** De werknemer heeft minimaal recht op het wettelijk minimumloon (zie hieronder)

*** Vervallen

JEUGDTREDEN

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Zonder vakopleiding					Tijdens vakopleiding BBL				
Leeftijd	A	B	C	D	Tijdens opleiding niveau 1	Tijdens opleiding niveau 2	Met diploma niveau 2 of tijdens opleiding niveau 3		
	20	2.227,94	2.352,77	2.516,97	2.763,33	20	2.285,23	2.341,93	2.763,33
	19	1.971,77	2.081,27	2.225,42	2.441,57	19	2.022,34	2.068,76	2.530,12
	18	1.707,53	1.801,31	1.924,70	2.109,74	18	1.754,32	1.795,56	2.254,30
	17	1.448,69	1.526,98	1.630,09	1.784,65	17	1.483,71	1.514,61	1.994,01
	16	1.248,53	1.314,93	1.402,27	1.533,33	16	1.277,50	1.316,15	

Wettelijk minimumloon per 1 januari 2026 per uur en per maand

Leeftijd	Minimum loon per uur	Minimumloon per maand
ten minste te betalen: 261 dagen x 7.5 uur : 12		
21 jaar of ouder	€ 14,71	€ 2.399,57
20	€ 11,77	€ 1.919,98
19	€ 8,83	€ 1.440,39
18	€ 7,36	€ 1.200,60
17	€ 5,81	€ 947,76
16	€ 5,07	€ 827,04

Lonen per 1 januari 2026

VIER WEKEN LONEN **

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Schalen	A	B	C	D	E	F	G	H	I
erv jaar leeftijd									

Treden	12									5.346,18	extra treden ervaringstreden
	11				3.531,39	4.041,45	4.501,61	4.865,98	5.269,74		
	10				3.466,82	3.969,52	4.430,03	4.793,72	5.193,27		
	9			3.104,07	3.402,24	3.897,56	4.358,52	4.721,46	5.116,82		
	8			3.044,90	3.337,67	3.825,58	4.286,95	4.649,28	5.040,32		
	7	2.511,12	2.756,93	2.985,69	3.273,16	3.753,65	4.215,38	4.577,08	4.963,93		
	6	2.468,69	2.699,76	2.926,48	3.208,57	3.681,72	4.143,78	4.504,87	4.887,43		
	5	2.426,20	2.642,62	2.867,25	3.144,04	3.609,71	4.072,22	4.432,61	4.811,05		
	4	2.383,78	2.585,45	2.808,06	3.079,50	3.537,81	4.000,64	4.360,39	4.734,56		
	3	***	2.341,31	2.528,36	2.748,80	3.014,90	3.465,82	3.929,06	4.288,20	4.658,13	
	2	***	***	2.471,15	2.689,60	2.950,36	3.393,84	3.857,46	4.216,00	4.581,67	
	1	***	***	2.414,00	2.630,38	2.885,80	3.321,90	3.785,89	4.143,78	4.505,24	
	0 / vanaf 21 jr	***	***	2.356,85	2.571,18	2.821,28	3.249,93	3.714,33	4.071,56	4.428,74	

** De werknemer heeft minimaal recht op het wettelijk minimumloon

*** Vervallen

JEUGDTREDEN

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Zonder vakopleiding					Tijdens vakopleiding BBL				
Leeftijd	A	B	C	D	Tijdens opleiding niveau 1	Tijdens opleiding niveau 2	Met diploma niveau 2 of tijdens opleiding niveau 3		
	20	2.056,56	2.171,79	2.323,36	2.550,77	20	2.109,44	2.161,78	2.550,77
	19	1.820,10	1.921,17	2.054,23	2.253,76	19	1.866,78	1.909,62	2.335,50
	18	1.576,18	1.662,75	1.776,65	1.947,45	18	1.619,37	1.657,44	2.080,89
	17	1.337,25	1.409,52	1.504,70	1.647,37	17	1.369,58	1.398,10	1.840,62
	16	1.152,49	1.213,78	1.294,40	1.415,38	16	1.179,23	1.214,91	

Lonen per 1 januari 2026

VIER WEKEN LONEN **

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Schalen	A	B	C	D	E	F	G	H	I
erv jaar leeftijd									

Treden	12									5.346,18	extra treden
	11				3.531,39	4.041,45	4.501,61	4.865,98		5.269,74	
	10				3.466,82	3.969,52	4.430,03	4.793,72		5.193,27	
	9			3.104,07	3.402,24	3.897,56	4.358,52	4.721,46		5.116,82	
	8			3.044,90	3.337,67	3.825,58	4.286,95	4.649,28		5.040,32	
	7	2.511,12	2.756,93	2.985,69	3.273,16	3.753,65	4.215,38	4.577,08		4.963,93	
	6	2.468,69	2.699,76	2.926,48	3.208,57	3.681,72	4.143,78	4.504,87		4.887,43	
	5	2.426,20	2.642,62	2.867,25	3.144,04	3.609,71	4.072,22	4.432,61		4.811,05	
	4	2.383,78	2.585,45	2.808,06	3.079,50	3.537,81	4.000,64	4.360,39		4.734,56	
	3	***	2.341,31	2.528,36	2.748,80	3.014,90	3.465,82	3.929,06	4.288,20	4.658,13	
	2	***	***	2.471,15	2.689,60	2.950,36	3.393,84	3.857,46	4.216,00	4.581,67	
	1	***	***	2.414,00	2.630,38	2.885,80	3.321,90	3.785,89	4.143,78	4.505,24	
	0 / vanaf 21 jr	***	***	2.356,85	2.571,18	2.821,28	3.249,93	3.714,33	4.071,56	4.428,74	
											ervaringstreden

** De werknemer heeft minimaal recht op het wettelijk minimumloon (zie hieronder)

*** Vervallen

JEUGDTREDEN

1 januari 2026 verhoging 2,00%

Zonder vakopleiding					Tijdens vakopleiding BBL				
Leeftijd	A	B	C	D	Tijdens opleiding niveau 1	Tijdens opleiding niveau 2	Met diploma niveau 2 of tijdens opleiding niveau 3		
	20	2.056,56	2.171,79	2.323,36	2.550,77	20	2.109,44	2.161,78	2.550,77
	19	1.820,10	1.921,17	2.054,23	2.253,76	19	1.866,78	1.909,62	2.335,50
	18	1.576,18	1.662,75	1.776,65	1.947,45	18	1.619,37	1.657,44	2.080,89
	17	1.337,25	1.409,52	1.504,70	1.647,37	17	1.369,58	1.398,10	1.840,62
	16	1.152,49	1.213,78	1.294,40	1.415,38	16	1.179,23	1.214,91	

Wettelijk minimumloon per 1 januari 2026 per uur en per vier weken

Leeftijd	Minimum loon per uur	Minimumloon per vier weken
ten minste te betalen: 20 dagen x 7.5 uur		
21 jaar of ouder	€ 14,71	€ 2.206,50
20	€ 11,77	€ 1.765,50
19	€ 8,83	€ 1.324,50
18	€ 7,36	€ 1.104,00
17	€ 5,81	€ 871,50
16	€ 5,07	€ 760,50